
Svar på høringsbrev - framtidig skole- og tilbudsstruktur og alternative 
opplæringsmodeller 
 

Vi ønsker å uttrykke vår sterke motstand mot forslaget om nedleggelse av restaurant- 
og matfag ved Valdres vidaregåande skule fra høsten 2025. Dette kommer etter en 
betydelig økning i antall søkere, som et resultat av målrettet og vellykket 
rekrutteringsarbeid i samarbeid mellom reiselivsbransjen og skolen. 

Deres argument om samfunnets kompetansebehov, spesielt behovet for å tilpasse 
tilbudsstrukturen i videregående opplæring til arbeids- og næringslivets behov, er 
forståelig. Imidlertid bør det bemerkes at nedgangen i elevtall ikke nødvendigvis 
betyr at tilbudene må reduseres. Tvert imot viser den økende etterspørselen etter 
restaurant- og matfaglig kompetanse i vår region behovet for å opprettholde og 
styrke dette tilbudet. 

Vår region er fundamentert på matproduksjon og turisme, og det er nettopp 
matfaglig kompetanse som vil være avgjørende i årene som kommer. Etterspørselen 
etter fagfolk innen denne bransjen er stor, og mulighetene for lærlingplasser og 
jobbmuligheter er garantert for de som ønsker det. Valdres har behov for flere 
dyktige kokker og servitører. 

Restaurant- og matfag er ikke bare viktig, det er også det eneste faget ved Valdres 
vidaregåande skule som direkte understøtter behovene til reiselivsnæringen i vår 
region. Å fjerne dette tilbudet vil være å ignorere behovene til både industrien og 
våre unge mennesker som ønsker å forfølge en karriere i denne sektoren. 
 

 

Med hilsen 

ASKO Oppland AS 

Bakeriet i Valdres 

Beitostølen Helsesportsenter 

Brennabu Leirskole 

Danebu Kongsgaard 

Gomobu Fjellstue 

Jotunstogo AS 

Per Reboli AS 



Radisson Blu Beitostølen Resort 

Nytun Høyfjellstue 

Sør-Aurdal Heimen 

Vangsheimen 

Øystre Slidre Helsetun 

Scandic Valdres 

Valdres Folkehøgskole 

Restaurant- og matfag avdelingen ved Valdres vidaregåande skule 
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